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Írásbeli választ igénylő kérdés

Érkezett : 2011 MÁJ -2 ..

Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

A Házszabály 91 . § alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok feltenni Dr. Réthelyi Miklós Nemzeti Erőforrás
Miniszter Úrhoz :

„Áder János szavai meggyőzőbbek lesznek? ”

címmel .

Tisztelt Miniszter Úr!

Az elmúlt év novemberében írásbeli kérdéssel fordultam Önhöz, „Tartós megoldás a parlagfű okozta
megbetegedéseknél?!” címmel, melyben az allergén specifikus immunterápiáról, annak támogatásáról érdekl ődtem .
Napjainkban, amikor is hazánkban a becslések szerint minden 5 . ember szenved parlagfűhöz kapcsolt allergiás ,
illetve asztmás megbetegedésben, azt gondolom még fokozottabban kell foglalkozni a parlagfű pollenje által okozott
betegségekkel és azok kezelésével .
Annál is inkább, mert több szakember egybehangzó véleménye szerint van olyan véglegesnek tekinthet ő megoldás a
parlagfű okozta allergiában szenvedő betegek számára, amely nem csupán tüneti kezelést jelent, hanem a betegsé g
kialakulásának okát szünteti meg .
Ezt a tartós megoldásként számon tartott allergén specifikus immunterápiát az Országos Egészségbiztosítási Pénztá r
nem támogatja, pedig ez egy olyan kezelés, amely rövid távon a tünetek javulását hozhatja, hosszabb távon a
betegség természetes lefolyásának megváltoztatásával, a súlyosabb betegség kialakulását képes megakadályozni .
Napjainkban kitűnő, mellékhatásokat alig kiváltó tüneti gyógyszerek állnak rendelkezésre . De érthető módon sokan
idegenkednek a folyamatos gyógyszer szedésétő l, ráadásul joggal tartanak betegségük súlyosbodásától és tartósab b
megoldást szeretnének a betegségükre . Erre az igényre kínál megoldást az említett terápia .
Sajnálatos módon írásbeli kérdésemre adott válaszából az derült ki számomra, hogy a közeljövőben az Országos
Egészségbiztosítási Pénztár nem tervezi támogatni az említett immunterápiát .
Mindemellett a napokban olvastam Áder János, a Fidesz - Magyar Polgári Szövetség európai uniós képvisel őjének
tájékoztatását, melyben kiáll a szóban forgó terápia mellett, hiszen - mint mondja - jelenleg ez az egyetlen olya n
ismert orvosi kezelési forma, amely nem csupán a tüneteket, hanem a betegséget el ő idéző okokat is képes
megszüntetni . Továbbá kifogásolja, hogy az Országos Egészségpénztár ennek ellenére semmilyen támogatást ne m
nyújt a terápiához, és ostorozza az el őző kormányokat, hogy megszüntették a támogatást 2005-ben .

Ennek kapcsán kérdezem Miniszter Urat :

- Egyetért Ön Áder János kormánypárti politikus szavaival, miszerint támogatni kellene az allergén specifiku s
immunterápiát?

- Amennyiben igen, lát-e arra lehetőséget, hogy az Országos Egészségbiztosítási Pénztár támogassa az említet t
terápiát? Ha igen, mikortól van erre mód ?

Várom megtisztel ő válaszát .

Budapest, 2011 . május 19 .

Dr . Oláh Lajos
országgyűlési képviselő
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